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BRMG.0012.80.2023 

 

PROTOKÓŁ NR 55 - 9/2023 

z posiedzenia 

Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło się 27 listopada 2023 r. 

 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o 16:00, zakończyła o godzinie 18:45 

 

Obecność: 

W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji wg listy 

obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Lista obecności pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Skiba otworzył posiedzenie, powitał zebranych  

i stwierdził quorum. Poinformował, że projekt porządku został wysłany do radnych drogą 

elektroniczną – Porządek Obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Przewodniczący 

zaproponował zmiany w porządku obrad, zamiana pkt 6 z punktem 9 i dodanie kolejnego 

punktu w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

1. Rozpatrzenie wniosku Państwa XY. 

2. Rozpatrzenie skargi Pani XY. 

3. Rozpatrzenie skargi Pani XY.  

4. Rozpatrzenie pisma Pana XY i Pani XY.  

5. Rozpatrzenie pisma Pana XY. 

6. Rozpatrzenie skargi Pani XY na Prezydenta Miasta Gdańska. 

7. Rozpatrzenie skargi Spółdzielni Budowlano – Mieszkaniowej XY. 

8. Rozpatrzenie skargi Pana XY rep. przez Panią XY. 

9. Rozpatrzenie wniosku Pani XY i Pana XY reprezentowanych przez Kancelarię 

Adwokacką Adwokata Jana Puchalskiego. 

10. Rozpatrzenie petycji w sprawie nadania nazwy ciekom wodnym w Gdańsku. 

11. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji  

z dnia 18 września 2023 roku. 

12. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji  

z dnia 16 października 2023 roku. 

13. Wolne wnioski, sprawy bieżące, korespondencja. 

 

Porządek posiedzenia poddano pod głosowanie. 
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USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –  5 głosami „za” - przyjęła proponowany porządek. 

  

PUNKT 1 

 

Rozpatrzenie wniosku Państwa XY. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty drogą elektroniczną oraz się z nimi 

zapoznali.  

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował wniosek zgodnie z jego treścią. Kluczową sprawą będzie ustalenie czy Rada 

Miasta Gdańska jest właściwą do rozpatrzenia tego wniosku. 

 

Roland Dudziuk – Wydział Skarbu 

Powiedział, że sprawa rozpoczęła się w październiku 2016 roku gdzie XY zawarli umowę 

dzierżawy działki gruntowej. W 2017 roku dzierżawcy poinformowali Gdańskie 

Nieruchomości, że nie mogą objąć w posiadanie tej działki, faktycznie z tej nieruchomości 

korzystali sąsiedzi. Gdańskie Nieruchomości podjęły działania do zajmujących 

nieruchomość o jej wydanie oraz o wyjaśnienie sytuacji a właściciele z XY wystąpili  

z wnioskiem o zasiedzenie do Sądu. Postępowanie trwało kilka lat ale zakończyło się 

postanowieniem oddalającym wniosek o zasiedzenie ponieważ nie upłynął termin 30-letni 

do zasiedzenia nieruchomości. W między czasie trwania postepowania Państwo XY 

wystąpili z wnioskiem do Prezydenta Miasta Gdańska o nabycie tego terenu w trybie 

bezprzetargowym. Odmówiono sprzedaży ze względu na toczące się postępowanie  

o zasiedzenie. Po wyroku, Gdańskie Nieruchomości jeszcze raz wezwały użytkowników do 

wydania nieruchomości. W styczniu 2023 roku Gdańskie Nieruchomości otrzymały 

odpowiedź negatywną od pełnomocnika XY i nie wydadzą nieruchomości, ponieważ 

uważają, że ja zasiedzieli. W chwili obecnej Gdańskie Nieruchomości przygotowują całą 

dokumentację i przekażą a w nowym roku będzie można wystąpić już z wnioskiem do 

Sądu o wydanie nieruchomości. Po wydaniu nieruchomości powrócą do wniosku Państwa 

XY o wykupienie tego terenu.  

 

Mecenas Krasodomski – Gdańskie Nieruchomości  

Dodał, że najprawdopodobniej mamy do czynienia z konfliktem sąsiedzkim. Przez długi 

czas Państwo XY nie zgłaszali roszczeń do tego terenu dopiero jakiś czas temu to nastąpiło. 

Powiedział, że dziwi go upór XY i przedstawienie ich punktu widzenia. Trzeba złożyć pozew 
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o wydanie do Sądu. Dokumentacja zostanie jeszcze w grudniu tego roku przekazana do 

Wydziału Skarbu celem dalszego procedowania. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zapytał czy Rada Miasta Gdańska jest kompetentna do rozpatrzenia tego wniosku czy też 

wniosek powinien rozpatrywać Prezydent Miasta Gdańska. 

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Powiedział, że cały czas przewija się kwestia jako organu Prezydenta Miasta Gdańska, 

który realizuje swoje kompetencje poprzez poszczególne wydziały Urzędu Miejskiego  

w Gdańsku, bo to one są uprawnione i mają kompetencje do załatwienia sprawy związanej 

z umową dzierżawy i wydaniem nieruchomości oraz sprzedaży bezprzetargowej. Jest to 

kwestia Prezydenta Miasta Gdańska a Rada Miasta Gdańska nie jest do tego właściwa. 

Zgodnie z art. 231 par. 1 Kpa przekazać wniosek do Prezydenta Miasta Gdańska tym 

bardziej, że z tego co słyszeliśmy procedura w tej sprawie jest w dużym stopniu 

zaawansowania. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zapytał czy są jakieś głosy radnych w tej sprawie.  

 

Wojciech Błaszkowski – członek komisji 

Uważa, że należy przekazać wg właściwości wniosek XY do Prezydenta Miasta Gdańska.  

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zaproponował rozstrzygnięcie w którym Rada Miasta Gdańska zgodnie z art. 231 par. 1 

kpa przekazuje wniosek złożony przez XY i XY zgodnie z właściwością Prezydentowi Miasta 

Gdańska. 

 

Więcej głosów nie było.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

5 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Gdańska uznała, że 

zgodnie z art. 231 par. 1 kpa przekazuje wniosek złożony przez XY i XY zgodnie  

z właściwością Prezydentowi Miasta Gdańska. 

 

PUNKT 2 

 

Rozpatrzenie skargi Pani XY. 
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Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty drogą elektroniczną i się z nimi zapoznali. 

Poprosił Mecenasa o kilka słów wstępu.  

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował skargę zgodnie z jej treścią. 

 

Damian Awieruszko – Wydział Rozwoju Społecznego 

Powiedział, że punktem wyjściowym tej skargi jest wydarzenie, które miało miejsce 26 

maja br. Skarżąca została poinformowana, że może zostać i poczekać aż wyczerpie się 

kolejka i jeśli będą możliwości to zostanie przyjęta. Nie spotkało się to z zadowoleniem XY 

w konsekwencji czego wywiązała się wymiana zdań. Filmowała telefonem klientów  

i pracowników gdzie została poproszona o zaprzestanie. Wg nich skarga jest niezasadna. 

Wyjaśniono jakie XY ma możliwości. Skargę rozpatrzono obiektywnie natomiast XY 

skierowała kolejną skargę. Podtrzymano stanowisko w tej sprawie.  

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zapytał o przedmiot sprawy. Odczytał fragment skargi. Powiedział, że jeśli dobrze rozumie 

sednem sprawy jest nieudzielenie rzetelnej odpowiedzi przez zastępców Prezydenta na 

skargę Pani XY. 

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Omówił przebieg pism składanych przez Skarżącą.  

 

Damian Awieruszko – Wydział Rozwoju Społecznego 

Dodał, że toczy się w tej samej sprawie interwencja Pani XY, która ma umówione spotkanie 

u Sekretarz Miasta Gdańska. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Powiedział, że jeśli miałaby to Rada Miasta Gdańska rozpatrywać skargę na pracowników 

wymienionych w pierwszych pismach to w jego odczuciu nie byłoby to kompetencją Rady 

Miasta Gdańska. W takiej sytuacji sprawą powinien zająć się przełożony co też z resztą 

uczynił. Jeśli dobrze rozumie, powinno się rozważyć czy zastępcy Prezydenta Miasta 

Gdańska faktycznie nie udzielili rzetelnej odpowiedzi na skargę. Z punktu widzenia 

formalnego nie znajduje potwierdzenia zarzutu nieudzielenia rzetelnej odpowiedzi na 

skargę.  

 

Łukasz Bejm – członek komisji 

Powiedział, że zgadza się w pełni. Zapytał jak zastępcy Prezydenta Miasta Gdańska 

odpowiedzieli w sprawie. 

 

Damian Awieruszko – Wydział Rozwoju Społecznego 

Odpowiedział, że w aktach sprawy są dołączone odpowiedzi na skargi. Pierwsza 

odpowiedź szczegółowo wyjaśniona podpisana przez Panią Monikę Chabior z-cę 

Prezydenta Miasta Gdańska a druga przez Pana Piotra Kryszewskiego z-cę Prezydenta 

Miasta Gdańska gdzie zostało podtrzymane poprzednie stanowisko. 
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Kamila Błaszczyk – wiceprzewodnicząca komisji 

Według niej odpowiedź Pani Moniki Chabior zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska jest 

bardzo obszerna i szczegółowo opisuje stanowisko. Odpowiedzi były merytoryczne i nie 

widzi zasadności tej skargi. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zaproponował rozstrzygnięcie, w którym nie uwzględnia się skargi Pani XY na z-cę 

Prezydenta Miasta Gdańska Monikę Chabior i z-cę Prezydenta Miasta Gdańska Piotra 

Kryszewskiego działających z upoważnienia Prezydenta Miasta Gdańska, ponieważ nie 

znalazły potwierdzenia zarzuty dotyczące niewywiązywania się z obowiązków służbowych 

przez z-cę Prezydenta Miasta Gdańska Piotra Kryszewskiego oraz z-ce Prezydenta Miasta 

Gdańska Monikę Chabior przy rozpoznawaniu skargi Pani XY na pracowników Miejskiego 

Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności. 

 

Więcej głosów nie było. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

5 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Gdańska uznała, że nie 

uwzględnia się skargi Pani XY na z-cę Prezydenta Miasta Gdańska Monikę Chabior i z-cę 

Prezydenta Miasta Gdańska Piotra Kryszewskiego działających z upoważnienia 

Prezydenta Miasta Gdańska, ponieważ nie znalazły potwierdzenia zarzuty dotyczące 

niewywiązywania się z obowiązków służbowych przez z-cę Prezydenta Miasta Gdańska 

Piotra Kryszewskiego oraz z-cę Prezydenta Miasta Gdańska Monikę Chabior przy 

rozpoznawaniu skargi Pani XY na pracowników Miejskiego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności. 

 

 PUNKT 3 

 

Rozpatrzenie skargi Pani XY.  

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poprosił Mecenasa o kilka słów wprowadzenia. 

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował skargę zgodnie z jej treścią. Dodał, że wystosowano pismo do Skarżącej  

z prośbą o wyjaśnienia. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Powiedział, że w skardze jest zarzut braku nadzoru nad uchwałą rady dzielnicy.  
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Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Przewodniczący zaproponował rozstrzygnięcie, w którym nie uwzględnia się skargi Pani 

XY z dnia 17 sierpnia 23 r. na Prezydenta Miasta Gdańska z uwagi na niepotwierdzenie 

zarzutu naruszenia prawa przez Prezydenta Miasta Gdańska przy sprawowaniu nadzoru 

nad zgodnością z prawem uchwały Rady Dzielnicy Piecki Migowo nr XXX/75/23 z dnia  

11 maja 2023 r. dotyczącej zmiany granic dzielnicy Piecki Migowo i Ujeścisko - Łostowice. 

 

Więcej głosów nie było.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

6 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji nie uwzględniła skargi Pani XY z dnia 

17 sierpnia 23 r. na Prezydenta Miasta Gdańska z uwagi na niepotwierdzenie zarzutu 

naruszenia prawa przez Prezydenta Miasta Gdańska przy sprawowaniu nadzoru nad 

zgodnością z prawem uchwały Rady Dzielnicy Piecki Migowo nr XXX/75/23 z dnia  

11 maja 2023 r. dotyczącej zmiany granic dzielnicy Piecki Migowo i Ujeścisko - Łostowice 

 

PUNKT 4 

 

Rozpatrzenie pisma Pana XY i Pani XY.  

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty i się z nimi zapoznali. Poprosił Mecenasa  

o zreferowanie pisma. 

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował treść pisma. Dodał, że wystąpiono do XY i XY z prośbą o wyjaśnienie 

przedmiotu wniosku. Odpowiedzi na pismo Komisja nie uzyskała. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Powiedział, że w takiej sytuacji pismo należy pozostawić bez rozpoznania. Zaproponował 

rozstrzygnięcie, w którym pozostawia się bez rozpoznania wniosek Pana XY i Pani XY  

z uwagi na brak odpowiedzi na wezwanie dotyczące określenia przedmiotu złożonego 

przez wnioskujących wniosku. 

 

Więcej głosów nie było.  
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USTALENIA KOMISJI: 

6 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji pozostawiła bez rozpoznania 

wniosek Pana XY i Pani XY z uwagi na brak odpowiedzi na wezwanie dotyczące określenia 

przedmiotu złożonego przez wnioskujących wniosku. 

 

PUNKT 5 

 

Rozpatrzenie pisma Pana XY. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poprosił Mecenasa o kilka słów dotyczących pisma.  

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował treść wniosku. Dodał, że wystąpiono do XY z prośbą o wyjaśnienie przedmiotu 

wniosku. Odpowiedzi na pismo Komisja nie uzyskała. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zaproponował rozstrzygnięcie, w którym pozostawia się bez rozpoznania wniosek Pana 

XY z uwagi na brak odpowiedzi na wezwanie dotyczące określenia przedmiotu złożonego 

przez wnioskującego wniosku 

 

Więcej głosów nie było.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

6 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji pozostawiła bez rozpoznania 

wniosek Pana XY z uwagi na brak odpowiedzi na wezwanie dotyczące określenia 

przedmiotu złożonego przez wnioskujących wniosku. 

 

PUNKT 6 

 

Rozpatrzenie skargi Pani XY na Prezydenta Miasta Gdańska. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty i się z nimi zapoznali. Poprosił o krótkie 

wprowadzenie. 
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Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Zreferował treść skargi. Powiedział, że należałoby wystąpić do Prezydenta Miasta Gdańska 

z prośbą o ustosunkowanie się do sprawy. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Przełożył rozpatrzenie skargi na następne posiedzenie Komisji i wystąpić do Prezydenta 

Miasta Gdańska z prośbą o ustosunkowanie się do sprawy. 

 

PUNKT 7 

 

Rozpatrzenie skargi Spółdzielni Budowlano – Mieszkaniowej XY. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni otrzymali dokumenty i się z nimi zapoznali. Poprosił Mecenasa  

o kilka słów wstępu. 

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańsk 

Zreferował treść skargi zgodnie z jej treścią. Uważa, że zasadnym byłoby wystąpić do 

Prezydenta Miasta Gdańska z prośbą o ustosunkowanie się do sprawy. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Przełożył rozpatrzenie skargi na następne posiedzenie Komisji i wystąpić do Prezydenta 

Miasta Gdańska z prośbą o ustosunkowanie się do sprawy. 

 

PUNKT 8 

 

Rozpatrzenie skargi Pana XY rep. przez Panią XY. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Powiedział, że sprawa jest już radnym znana, ponieważ była już omawiana. 

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Przypomniał treść skargi. 

 

Jan Perucki – członek komisji 

Uważa, że nie powinno się uwzględnić tej skargi, ponieważ świadczenie zostało 

wypłacone. 
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Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Zaproponował rozstrzygnięcie, w którym nie uwzględnia się skargi Pana XY rep. przez XY  

z dnia 23 marca 2023r. na działanie Gdańskich Nieruchomości z uwagi na brak 

potwierdzenia zarzutu dotyczącego nieprzyznania skarżącemu dodatku mieszkaniowego. 

 

Więcej głosów nie było.  

USTALENIA KOMISJI: 

6 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji nie uwzględniła skargi Pana XY rep. 

przez XY  z dnia 23 marca 2023r. na działanie Gdańskich Nieruchomości z uwagi na brak 

potwierdzenia zarzutu dotyczącego nieprzyznania skarżącemu dodatku mieszkaniowego.

     

PUNKT 9 

 

Rozpatrzenie wniosku Pani XY i Pana XY reprezentowanych przez Kancelarię Adwokacką 

Adwokata Jana Puchalskiego. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Poinformował, że radni sprawę już znają.  

 

Andrzej Bodakowski – radca prawny Biura Rady Miasta Gdańska 

Przypomniał treść wniosku. Wystąpiono do Państwa XY z pismem o wyjaśnienia. 

Przytoczył treść odpowiedzi.  

 

Jan Perucki – członek komisji  

Powiedział, że jeśli mówimy o zmianie lokalizacji przystanku, każdorazowo, mówimy  

w takim wypadku o zmianie organizacji ruchu, zmianie oznakowania. Jest to kompetencja 

nie Rady Miasta Gdańska ale zarządcy drogi a drugim ciałem jest Referat Ruchu. Uważa, 

że petycja ta powinna zostać przekazana do Prezydenta Miasta Gdańska. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Po przeprowadzonej dyskusji z radcą prawnym Biura Rady Miasta Gdańska oraz Jana 

Peruckiego – członka komisji, Przewodniczący zaproponował rozstrzygnięcie, w którym  

Rada Miasta Gdańska uznaje się za niewłaściwą do rozpatrzenia petycji Państwa XY 

reprezentowanych przez Adwokata Jana Puchalskiego z Kancelarii Adwokackiej  

w Gdańsku i przekazuje zgodnie z właściwością petycję do Prezydenta Miasta Gdańska 

jako podmiotowi właściwemu do jej rozpatrzenia. 

 

Więcej głosów nie było.  

 

Przystąpiono do głosowania. 
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USTALENIA KOMISJI: 

5 głosami „za” Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji, uznała, że Rada Miasta Gdańska 

uznaje się za niewłaściwą do rozpatrzenia petycji Państwa XY reprezentowanych przez 

Adwokata Jana Puchalskiego z Kancelarii Adwokackiej w Gdańsku i przekazuje zgodnie  

z właściwością petycję do Prezydenta Miasta Gdańska jako podmiotowi właściwemu do 

jej rozpatrzenia. 

 

     PUNKT 10 

 

Rozpatrzenie petycji w sprawie nadania nazwy ciekom wodnym w Gdańsku. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Odczytał treść petycji. Powiedział, że należałoby ustalić kto jest właściwy i proponuje 

wystosować pismo do Wód Polskich z zapytaniem kto nadaje nazwy ciekom wodnym.  

 

PUNKT 11 

 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji  

z dnia 18 września 2023 roku. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji ds. 

Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 18 września 2023 roku. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja 5 głosami „za” przyjęła przedmiotowy protokół bez uwag.  

 

PUNKT 12 

 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji  

z dnia 16 października 2023 roku. 

 

Andrzej Skiba – przewodniczący komisji 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji ds. 

Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 16 października 2023 roku. 

 

Przystąpiono do głosowania. 
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USTALENIA KOMISJI: 

Komisja 5 głosami „za” przyjęła przedmiotowy protokół bez uwag.  

 

PUNKT 13 

 

Wolne wnioski, sprawy bieżące, korespondencja. 

Brak wolnych wniosków, spraw bieżących i korespondencji. 

 

Przewodniczący podziękował zebranym i zamknął posiedzenie o godzinie 18:45 

 

 

 

Przewodniczący  

                                                                               Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

 

            /-/ Andrzej Skiba 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Mikita - Biuro Rady Miasta Gdańska 

* anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z Ustawą z 10.05.2018r. o ochronie danych osobowych: Dz.U. z 2018r. poz.  

1000, 1669,  z 2019 r. poz. 1781. 


